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1. Valg af dirigent (HPM) 

Forslag – Brian Franklin 
Fremmødte og stemme berettigede – CB   

 
2. Bestyrelsens og udvalgenes beretning for det forløbne år 

3. Klubbens fremtidige arbejde  

 
Bestyrelsen (HPM) 
Den ??? blev der afholdt en ekstra ordinær generalforsamling, da der var flere af den siddende bestyrelses 
medlemmer der ønskede at gå før tid. 
Der skulle hermed vælges en midlertidig bestyrelse indtil den ordinære generalforsamling i februar måned 2021. 
Henning Pihl blev valgt som formand. 
Claus Beck som kasser. 
Frank Larsen som klubhus ansvarlig. 
Steen Grothe som Sekretær. 
Peter Jacobsen som ungdoms ansvarlig. 
Jeppe som it ansvarlig. 
Mille som dame ansvarlig. 
Malte som herre ansvarlig. 
 
Arbejdeopgaverne for den midlertidige bestyrelse var som følger. 
 
A) Varetage klubbens alm. drift og økonomi 
B) Arbejde for at sammensætte en ny bestyrelse som kan bringe klubben videre, den nye bestyrelse 
    vælges på næste ordinære generalforsamling. 
C) Udarbejde forslag til nye klubvedtægter, til vedtagelse på næste ordinære generalforsamling. 
D) Udarbejde funktionsbeskrivelser for bestyrelsens medlemmer, til fremlæggelse før næste ordinære 
    Generalforsamling. 
 
Ovenstående har den midlertidige bestyrelse handlet på og vi har færdiggjort de opgaver som er nævnt. 
Samarbejdet i den midlertidige bestyrelse har fungeret upåklageligt, og der har været en god arbejdsånd. 
Der har været nedsat arbejdsgrupper, der har udarbejdet forslag til de nævnte punkter, og de er blevet vendt i 
bestyrelsen og godkendt. 
 
Som alle ved har det været en periode med corona, hvilket også vil vise sig i kortfattede beretninger fra de 
forskellige udvalg. 
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Herre Senior (RG) 
 
Beretning herre senior  

I løbet af sommeren 2020 så det ud til at lysne, derfor blev der planlagt en komprimeret førstedivision. Dog var det 

kortvarigt, landet lukket mere og mere ned og det blev blot til et par træningskampe, udover en turneringskamp. 

Vores Englandstur måtte også aflyses, og er forsat udsat på ubestemt tid. 

Træner situation var ikke optimal efter vi mistede vores senior træner, dog løftede vi som et hold, og tog ansvar. 

Efter en del samtale fik vi en aftale i hus om at Junaire skulle være træner igen, fra den nye sæson. 

I 2021 har vi på senior holdet, kunne mærke det hård ungdomsarbejde som forgår i RK Speed. Vi har fået en 

holdfuld, meget talentfulde og dygtige spillere op fra U18.  

Med de nye kræfter, plus et par ekstra tilføjelser til spillertruppen, har vi pt. noget af det største fremmøde til 

træning og kampe. Det giver konkurrence og mulighed for at udvikle sig til træning og på kamp dag, da vi indtil 

videre har kunne stille to hold til alle vores kampe. 

Fremtidigt arbejde Senior 

Fremtiden ser lys ud for RK Speeds herre senior, og vi forventer en rivende udvikling i den kommende fremtid, både 

med det trænerteam som vi har, samt det engagement og spiller materiale. 

 
Dame Senior (AS) 
 

Beretning dame senior  

 

Selvom det ikke var muligt i 2020 at forsvare mesterskabet pga. corona-omstændighederne, har kvindeseniorholdet 
trænet vedvarende, samt vundet alle seks regionale træningskampe.  Træningskampene blev vundet i sådan en stil, 
at vi måtte spille den sidste træningskamp mod os selv.   

I 2020 har vi fået flere nye spillere, som til sammen trækker holdets aldersgennemsnit ned. AJ, Hannah, Kathrine, 
Caroline og Maja har alle gjort det super til træning og kamp.   

Holdets alderspræsident – Marlene – rundede en flot milepæl med 2.500 scoringspoint for klubben som den mest 
scorende kvinde i Speed. Vi ønsker hende et stort tillykke og glæder os til at fejre hendes rugby sølvbryllup til næste 
år.  

Ludvigs målsætning om, at det danske kvindelandshold i rugby naturligvis skal være domineret af Speed har båret 
frugt, da ni spillere fra holdet var udtaget til landsholdets bruttotrup i år. Bestyrelsen kvitterer for det flotte arbejde 
og vi ser frem til at følge Speeds kvinder til EM i Kroatien og Ungarn.  
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Fremtidigt arbejde Dame senior. 

I 2021 ser kvinderne frem til at forsvare mesterskabet fra 2019, hvor det ser ud til, at CSR der bliver første 
udfordreren. Samtidig arbejder vi hårdt på, at vi forhåbentlig snart kan prøve os af i en stor international turnering, 
gerne med resten af klubben.  På vegne af kvindeseniorholdet takker bestyrelsen sponsorer, hjælpere og supportere, 
som igen har gjort en uvurderlig indsats for kvindeseniorholdet.  

 

 
Ungdom (PJ) 
Beretning ungdom. 

2. halvår 2020 var præget af Covid-19. DM turneringen blev aflyst og kun nogle få regionale stævner blev 
gennemført. Vores træningen blev for det meste gennemført, men der blev skåret ned for de sociale aktiviteter bla. 
måtte vi aflyse fællesspisningen i perioder og vi kunne ikke bruge klubhuset. Juleafslutningen foregik i grupper - 
udendørs. 

2020 blev nok mest et rugby år der skulle overstås og vi skal se fremad: 

Vi er så heldige at vi har 4 faste trænere som er dygtige og stabile så vi har rugby tilbud i alle aldersklasser. Det er 
også nødvendigt så vi undgår huller i aldersgrupperne. Udover de faste trænere har vi en gruppe som på 4-5 unge 
spillere som hjælper med skolerugby. 

Fremtidigt arbejde ungdom. 
Vi har planlagt er række aktiviteter i 2021 bla. afholdelsen af et større ungdomsstævne den 19. juni og Speed er 
tildelt afholdelsen af DM den 4. september. Begge større arrangementer hvor vi kan bruge nogle hjælpende hænder. 

Derudover planlægger vi at deltage i en række danske turneringer. Og hvis forholdende tillader det, en udlandstur til 
efteråret. 

En stor udfordring er at få spillere nok. Vi har derfor planlagt en række rekrutterings aktiviteter på skoler og 
fritidshjem. F.eks. vil vi gentage samarbejdet med SFO’en på Løjtegårdsvej (vores nabo) hvor vi i foråret holder en 
række rugby træninger for 6 til 9 årige. Vi deltager også i Tårnby Kommunes ”Sommersjov”, hvor skolebørn en gang 
om ugen i sommerferien kan prøve rugby.    

Tak de frivillige trænere og hjælpere som har ydet en kæmpeindsats og sørget for at vi kan tilbyde rugbytræning, 
tage på ture og lave arrangementer som fællesspisning og stævner. Vi kunne godt bruge flere hænder så - 
velkommen. 

Til slut en tak til Sponsorforeningen for deres støtte til rugbyudstyr og deres støtte til vores skolerugby program.  

 
  

Klubhus (FVL) 
 
Beretning bar og klubhus udvalg  

 
Klubhuset har som andre afdelinger i RK Speed været hårdt ramt af nedlukningen i 2020 og start 2021 uden de store 
aktiviteter.  

Et mindre hold af frivillige har benyttet lejligheden til at friske vores klubhus op med nye farver og nyt tag på 
overdækningen, et stort tak for det. 

Efter mere end 30 år med Faxa/Royal Unibrew som leverandør af sodavand/øl skifterede vi i 2020 til Carlsberg.  
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Det skulle gerne give et bredere sortimenter som vi håber mange vil sætte pris på når vi rigtigt åbner op igen. 

Fremtidigt arbejde. 

Vi regner med at komme tilbage til ”normale” tilstande fra omkring 1 august og vi håber derfor at vi kan genoptage 
vores populære madordning til efteråret. 
Vores aftale med Carlsberg åbner op for et bredere udvalg af vare i baren og ønsker modtages, dog uden garanti for 
at vi tager dem ind 😊. 
Ligeledes er der et par renoverings projekter vi gerne skulle sætte i gang og afsluttet inden udgangen af året.. 
 

 
It. 
Beretning PR og kommunikation. 

I sensommeren sidste år blev der skruet op for dækningen af vores hold på sociale medier. Det tog et dyk, da 
kampene blev aflyst, og er igen øget nu, hvor sæsonen er i gang. Fokus har været at opdatere om 
coronasituationen, når der er sket nyt.  

Derudover er der igangsat arbejde med et nyt design af hjemmesiden. Dette sker med ekstern hjælp.  

Fremtidigt arbejde. 

I den kommende tid vil fokus være at fortsætte dækningen via. Hjemmeside og Sociale medier. Samtidig skal den nye 
hjemmeside gøres flyvedygtig.   

 
Scandinavian 7’s (CB) 
 
For 2. år har vi aflyst 7’s, usikkerhed om hvad vi kan i august betød at bestyrelsen aflyste. Vi har forbeholdt os 
muligheden for at lave et 1 dags arrangement for DK klubber, der er ikke truffet nogen beslutning endnu 
 
Til efteråret indkaldes til et klubmøde hvor fremtidens 7’s er til diskussion. Hvad vil vi og hvem vil løfte 7’s i de næste 
år der kommer. 
 
I de sidste par år det svært at skaffe frivillige til at koordinere opgaverne, det er nok den største udfordring vi står 
overfor. 
 
Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse (CB) 

 
2020 regnskab 
  
På trods af et for klubbens meget svært år, med mange aflysninger, lukninger og få kampe, er regnskabet endt med 
et overskud på 109.449kr.  Klubbens omsætning i 2020 var på 643.084kr, med udgifter på -533.635kr og indtægter 
på +643.084kr.  
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Omsætningen faldt med 441.868kr i forhold til 2019.  
 
Klubbens formue er øget fra 335.693kr 31. december 2019 til 445.142kr 31. december 2020. 
 
Positive tendenser i regnskabet 

1) Kontingent +179,1kkr vs  +164,1kkr (A19) 
2) Sponsorindtægter  +122,0kkr vs.  +100,5kkr (A19) – sponsorforening +81,5kkr (A 20) 
3) Tårnby Kommune + 78,8kkr vs.  +22,7kkr (A19) – Medlemstal 319 til 290 
4) cc 7s total + 11,7kkr vs.  +15,7kkr (A19) 
5) HS træner - 28,0kkr vs. -48,0kkr (A19) – træner opsagt 31 juli  
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6) Transport (klub) - 74,3kkr vs.  -122,7kkr (A19) – COVID-19 konsekvenser – få kampe 
 
Negative tendenser i regnskabet 

7) Spillertøj (klub) -79,3kkr vs.  -11,2kkr (A19) – delvis dækket af sponsor 
8) cc Klubhus total -34,6kkr vs.  +67,1kkr (A19) – COVID-19 konsekvenser – få aktiviteter 
9) Indkøb / salg i baren  -22,7kkr vs.  +99,5kkr (A 19) – COVID-19 konsekvenser – skift til Carlsberg 
10) Afholdt fest i marts  -8,8kkr – udgift overstiger deltagerbetaling og bar indtægter 

 
Kontingent indbetaling  

- Opkrævet  +228,6kkr vs. +252,1kkr (A 19) 
- Opkrævet  250 pers vs. 264 pers (A19) 
- Betalende  186 pers vs. 171 pers (A19) 

 
Bemærkninger til regnskabet –  

 
5. Forelæggelse af det kommende års budget (CB) 

 
Budget 2021 er vist i 2 kolonner B 2021 for indtægter og udgifter, selve regnskabet er ikke opdateret siden først i 
februar, så læg ikke noget i de aktuelle posteringer for 2021. 
 

- Omsætning 525,7kkr – baseret på antagelse om at træning starter i april og kampe starter i maj 
- Udgifter -570,3kkr – kun U planlægger rejse – HS og DS overvejer om rejser er muligt  
- Indtægter +525,7kr – 7s med 40 hold i august (aflyst) – kun +37kkr i sponsorindtægter (hvem skal løfte 

opgaven?)  
- Resultat -44,5kkr  
- Formue + 400,6kkr     

 

 

Udvikling fra 2018 til 2021 
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Bemærkninger til det kommende budget –  
 
 
6. Fastsættelse af kontingent (HPM) 

 

Kontingentsatser – Satser fastholdes.   

 
7. Forslag (HPM) 
 

Bestyrelsen.    Ændringer af klubbens vedtægter.  
 

Valg til bestyrelsen (HPM)  
 

Formand – Henning afgår – Bestyrelsen forslår Arne Jørgensen. 
Sekretær – Steen Grothe ønsker ikke genvalg- Bestyrelsen forslår Mille. (For 1 år) 
Herre Senior – Malte er villig til genvalg. (For 2 år) 
Dame Senior –Mille afgår hvis hun vælges til sekretær- Bestyrelsen forslår Sofie. (For 1 år) 
Ungdom – Peter er villig til genvalg. (For 1 år) 
Kasser- Claus Beck er villig til genvalg. (for 2 år) 
Klubhus ansvarlig- Frank Larsen er villig til genvalg. (For 2 år) 
Kommunikations ansvarlig- Jeppe er villig til genvalg. (For 2 år) 

 
 

Valg af 2 revisorer og 1 revisor suppleant (HPM)   
 

Peter Larsen ønsker genvalg som revisor. 
Henrik Larsen ønsker genvalg som revisor. 
Jens Lundqvist ønsker genvalg som revisor suppleant. 
 
 
 
Eventuelt (HPM)  

 



RK Speed – Generalforsamling 28 maj 2021              

 
 

John Sørensen Pokal – 
Ildsjæle har vi mange af i Rugbyklubben Speed, Graham Klusener, er bestemt en af dem. 
Graham laver en masse arbejde, som ikke nødvendigvis ses på banen, eller når man kigger rundt i 
klubhuset. Men, han er en kæmpe drivkraft i ungdoms afdelingen, hvor han både træner og er den del 
af ungdoms udvalget. Samtidig, ligger han et kæmpe stykke arbejde for herresenior, hvor han agerer 
Team-manager, og uden hans arbejde vil holdet ikke kunne hænge sammen, han er limen på vores 
tapet. 
Hans enorme kærlighed for klubben, er kommet til udtryk i den svære periode herresenior havde, 
hvor han var drivkraften for holdet, men også en drivkraft for klubben som helhed. 
 
På vegne hele klubben vil vi gerne sige, Tak Graham. 
 
Speed Pokalen – 
Speedpokalen gives i år til 3 personer der har yde en ekstraordinær indsats for klubben. 
De har foreslået en igangsætning af det store renoveringsprojekt i klubhuset, hvor der bla.  er blevet 
malet, gulvet er blevet pudset, og der er lagt nyt tag over terrassen. 
Der er også andre der har været involveret i processen, og mange tak til dem, men vi mener at Ludvig, 
Arne og Flemming har været med hele vejen gennem projektet og har gjort en kæmpe indsats, og 
derfor fortjener denne anerkendelse. 
 
 

 
Bemærkninger til eventuelt –  
 
 
Tak til dirigenten for god ro og orden. 
Et trefoldigt leve for Speed.0 


